
ZADOBROVA-SNEBERJE
Društvo upokojencev deluje v

naši KS leto dni. 15-članski
upravni odbor je imel v prvem
letu svojega delovanja dosti
nalog. Poleg začetnih, tudi for-
malnih obveznosti, je bilo naj-
pomembnejše pripraviti delovni
program društva. Na prvi letošnji
konferenci so že lahko ugotav-
Ijali prve uspehe. Društvo ima
180 članov, med katerimi pre-
vladujejo žene: 99 jih je. Sprva
niso imeli svojih prostorov za se-
stajanje in za seje, pa so to oprav-
Ijali kar v prostorih KS, kar pa je
bilo za starejše zelo nevešče, ker
so tf proslori v I. nadstropju za-
družnega doma. Kasneje se je iz-
selila stranka in DU je dobilo te
prostore ter jih preuredilo v
društvene namene. Člani so to
opravili sami s prostovoljnim
delom in jih tudi opremili za de-
lovanje. Pri delu so opravili 322
prostovoljnih ur. Ststajali so se
redno mesečno, razen poleli med
počitnicami. Od republiškega in
občinskega odbora DU so že
prejeli nekaj finančnih sredstev
in upajo, da bo k temu prima-
knila svoj delež tudi KS. kljub
letom, ki jih imajo člani na svojih
plečih, so še vedno aktivni. V
bližnji prihodnosti namerava DU
ustanovili dve sekdji, in sicer
sekcijo tjubiteljev ročnih del in
strelsko sekcijo. Prijavijo se
lahko naši krajani vseh starosti,
in sicer v pisarni DU v zadruž-
nem domu, Zadobrovška c. št. 88
vsakosredoob 16. do 18. ure. Pi-
sarna je na severni strani zadruž-
nega doma za trgovino.

Februar je bil nasploh mesec
občnih zborov in konferenc or-

ganizaci j in društev. Tako je ime!
tudi svoj redni letni občni zbor
tudi KBK Sloga. To športno
društvo, ki je najakativnejše v
naši KS, deluje že deseto leto in v
vseh teh letih je imelo zelo lepe
uspehe, pa najsi bo balinarska ali
kegljaška sekcija. O delu kluba
je poročal njegov predsednik
Jakob Dimnik, ki je bil tudi usta-
novitelj kluba.

Omenil je uspehe, pa opozoril tudi
na težave, predvsem gospodarske in
finančne. Kegljišče gostinskega po-
djetja Mosle v zadružnem domu ni
več primerno za tekmovanje, marvec
le še za treninge in drugo dejavnost.
Enako je z balinišči, saj v /ajčji do-
bravi še ni urejeno lastništvo zemljiš-
ea, da bi jih pokrili. Težave so tudi s
selektorji posameznih sekcij in orga-
nizatorji, pa tudi s lekmovalci. /a-
radi tega je tudi prišlo do tezav pri
preoblikovanju KS Novo Polje. Na
tckmovanja morajo hoditi gostoval
in nimajo domačega obeinstva. Po-
grešajo tudi mladino.

Kljub težavam pa ^o bili vendar
uspešni lakovrepubliki kot vzveznih
kvalifikacijah in na mednarodnem
turnirju. V bodoče bodo organizirali
balinarski turnir v čast pokojrtega
Adolfa Mejača. Na koncu so bili
izvoljeni 9-članski upruvni odbor,
'-članski nadzorni odbor in disci-
plinska komisija.

Na prošnjo KS so člani gasilskega
društva priskočili na pomoč 16 sta-
novalcem, ki stanujejo na Cesti v
Prod. Z avtocisterno so jim pripeljali
vodo, saj so ostali brez nje ludi za
najnujnejše potrebe. Gre za občane v
zgradbi pod imenom »Jernejčkov
mh*n«, ki je pozneje dobila ime
»Gluhonemnica«, kjer so nekaj časa
v njej stanovali in delaii keramične
izdelke gluhonemi, da so si prislužili
sredstva za preživljanje.
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